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Beantwoording van de vragen 
1. Is het college bekend met de plannen van Qbuzz? 
Het college had op het moment dat de vragen gesteld werden nog geen kennis genomen van de plannen van Qbuzz.  
 
2. Is het college van mening dat dit een belangrijke stap is in de bereikbaarheid van Woerden? 
Een goede bereikbaarheid van Woerden voor met name openbaar vervoer en fiets is voor het college een belangrijk 
uitgangspunt. Voor alle doelgroepen en op alle momenten van de dag dat daar behoefte aan is. De plannen van Qbuzz 
om een nachttrein te laten rijden tussen Utrecht en Dordrecht, met een stop in Woerden maar dus ook nachtverbindingen 
via Utrecht naar Amsterdam en verder, passen uitstekend bij dit uitgangspunt.  
 
3. Is er contact met vervoerder Qbuzz en andere betrokken partijen over de plannen? 
Er is op dit moment geen contact met Qbuzz over deze plannen. Qbuzz heeft toestemming gevraagd om deze trein te 
mogen laten rijden omdat eind 2024 nieuwe Europese wetgeving het mogelijk maakt dat andere vervoerbedrijven het 
hoofdrailnet mogen gebruiken. In de loop van dit jaar zal bekend worden of deze toestemming wordt verleend en in 
hoeverre er voldoende ruimte op het spoor aanwezig is om deze trein te laten rijden. Op dat moment zal Qbuzz verder 
uitwerken welke dienstregeling wordt gehanteerd en om hoeveel ritten het gaat. De gemeente Woerden zal op dat 
moment beoordelen in hoeverre er aanvullend vervoer, in de breedste zin van het woord, nodig is en daar naar acteren. 
 
   
 
Bijlagen 
D/23/097310: Schriftelijke vragen CDA nachttrein 
 




